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ZAPISNIK 

SA 2. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 
 

2. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 20. ožujka 2019. (srijeda), s početkom u 18:30 sati, 
u prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 

 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 

 Ivica Dušić, član VMO 

 Mila Kožul, članica VMO 

 Saša Ujdurović, član VMO 

 Branko Miljak, član VMO 

 Klaudio Lazarić, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
 

1. Preraspodjela sredstava unutar programa Dan žena 
2. Dopis Rijeka prometa vezan uz višak sredstava iz 2018. godine 
3. Zahtjev za premještaj kontejnera u Becićevoj ulici 
4. Zahtjev za ograđivanjem prostora dječjeg parka u Hegedušićevoj ulici 
5. Problem parkiranja u bloku ulica Zametska, Liburnijska, Zvonimirova, Mirka Čurbega 
6. Informacija sa terenskog izlaska u Crnčićevoj ulici 
7. Razno 

 
 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 

AD 1 
 
Predsjednik VMO Maran Barać, predložio je Vijeću preraspodjelu sredstava koji su ostali  s 
programa Dana žena na način da se sufinancira boćarski turnir kojeg organizira boćarski klub 
Mario Gennari. Vijeće se ne slaže da se sva sredstva utroše na financiranje boćarskog turnira 
već da se dio novca osigura za kupnju medalja boćarskom klubu a ostatak sredstava da se 
utroši na neki program MO. Vijeće će do 07.04. 2019. godine donijeti prijedloge programa. 



  

 
Zaključak 
 

 Odluka se odgađa za slijedeću sjednicu. 

AD 2 
 
Vijeće je primilo dopis Rijeka prometa d.d. kojim obavještavaju da je nakon realizacije planom 
predviđenih stavki prioriteta MO Sveti Nikola  za 2018. godinu preostao iznos od 24.212,50 
kn uključivo PDV. 
 
Zaključak    
 

 Vijeće je predložilo da se postavi treptajući prometni znak uz  pješački prijelaz 
kod pizzerie Kokolo, Zametska ulica broj 64. 

 
. 
AD 3 
 
Vijeću se obratila stanarka zgrade Becićeva 4  sa zamolbom za premještaj kontejnera za 
kućni otpad. Izvršen je terenski izvid lokacije te su djelatnici KD Čistoća saslušali zahtjev 
stranke o premještaju spremnika od 1100 l za preostali otpad i odvojeno prikupljeni otpad.  
Stranka zahtijeva premještaj sa sadašnje pozicije na parkirni prostor preko puta. Pošto bi se 
navedenim premještajem moralo zauzeti dva parkirna mjesta, što bi rezultiralo    
nezadovoljstvom stanara radi gubitka već sada nedostatka parkirnog prostora KD Čistoća je 
stanarku uputila na MO kako bi isti razmotrio prijedlog te u suradnji s nadležnim službama 
ishodio suglasnost za predloženi izmještaj. 
 
Zaključak 
 

 Vijeće MO Sveti Nikola slaže se s zahtjevom stanarke koji smatra opravdanim uz 
ishodovanje suglasnosti predstavnika stanara zgrade. Vijeće je jednoglasno 
donijelo odluku da se zahtjevi proslijede nadležnoj službi na daljnje postupanje. 
 

 
AD 4 
 
Vijeću se obratila stanarka Hegedušićeve ulice s molbom da se ogradi prostor dječjeg parka. 
Oko parka se nalazi travnjak na kojem se djeca vole igrati koji je pun psećeg izmeta a 
također manja djeca kroz ulaze i peko navedenog travnjaka mogu izletiti na cestu. 
 
Zaključak 
 

 Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 
 
 
AD 5 
 
Vijeću su se obratili stanari Ivekovićeve ulice 5, 7, 9 i 11. koji mole postavljanje prometnog 
znaka za zabranu parkiranja kojim bi se spriječilo stanare Simonettieve ulice, Kršinićeve ulice 
i Venuccievih stuba da parkiraju u njihovoj ulici.  
 
Zaključak 
 

 Vijeće će podržati stanare Ivekovićeve ulice u postavljanju prometnog znaka: 
„Zabranjen promet za oba smjera osim za stanare Ivekovićeve neparni brojevi“ 

 
 



  

 

 
AD 6 
 
Vijeću su iznesene informacije s obilaska terena u Crnčićevoj ulici. 
 
Zaključak 
 

 Vijeće je činjenice primilo na znanje. 
 
 
AD 7 
 
Vijećnik Klaudio Lazarić obavijestio je Vijeće da su se stanari ulice Ivana Lupisa žalili da se 
na kolniku otvorila rupa. Stanari su obavijestili nadležne službe koje su izašle na teren ali više 
se nije postupalo i problem je i dalje prisutan.  
 
Zaključak 
 

 Vijeće je jednoglasno odlučilo da se uputi dopis nadležnim službama. 
 
 
Vijećnik Ivica Dušić moli da se uputi dopis nadležnim službama s pitanjem da li se koševi na 
novom igralištu na Krnjevu u ulici Venuccieve stube mogu premjestiti do zida. 
 
Zaključak 
 

 Vijeće se slaže da se uputi dopis nadležnim službama. 
 
 
Vijećnik Saša Ujdurović  predložio je Vijeću da se u Liburnijskoj ulici dio zelene površine 
pretvori u prolaz za pješake. Zbog nedostatka parkirnog prostora automobili su parkirani na 
pločniku te pješaci, često i majke s dječjim kolicima moraju izaći na prometnicu da bi prošli. 
 
Zaključak 
 

 Vijeće je mišljenja da se obiđe teren i izvidi ta mogućnost. 
 
 
 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 20:30 h 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.      
                     
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
 

Miomira Milovanović 
 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Marin Barać 

 

 
 
 

 


